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V skladu s 54. členom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica (Uradno glasilo slovenskih občin, 
št. 25/2006), se piše: 
 

Z  A  P  I  S  N  I  K 
5. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica, 

ki je bila v četrtek, dne 08.06.2023, ob 17. uri, v sejni sobi Občine Gorišnica. 
 
5. redno sejo Občinskega sveta Občine Gorišnica je na podlagi 16. člena Statuta Občine Gorišnica (Uradno 
glasilo slovenskih občin št. 57/2017) in na podlagi 22. člena Poslovnika občinskega sveta (Uradno glasilo 
slovenskih občin št. 25/2006) sklical župan Občine Gorišnica, g. Borut Kolar, ki je pozdravil vse prisotne. 
 
 
Predlog dnevnega reda so člani občinskega sveta prejeli z vabilom za sejo. Župan, g. Borut Kolar, je predlagal 
zamenjavo točk zaradi vabljenih gostov na sejo. 
Drugih predlogov ali pripomb ni bilo, zato je bil soglasno potrjen naslednji  
DNEVNI RED: 

1. Ugotovitev navzočnosti ter pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine 
Gorišnica 

2. Trendi varnostnih pojavov na območju Občine Gorišnica za leto 2022 
3. Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo v občinah 
4. Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – 
odvajanje odplak 

5. Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja čiščenje komunalnih in padavinskih odpadnih voda – 
čiščenje odplak 

6. Odlok o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v 
Občinskem prostorskem načrtu Občine Gorišnica 

7. Obravnava osnutka Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica 
8. Obravnava predloga  Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav in internih hišnih 

črpališč na območju Občine Gorišnica 
9. Obravnava Diipa »Zamenjava parketa in označitev igrišča v Športni dvorani Gorišnica 
10. Program prireditev ob 28. občinskem prazniku Občine Gorišnica 
11. Potrditev predlogov za podelitev občinskih priznanj 
12. Predlogi in vprašanja 

 
 

A1.) 
Ugotovitev navzočnosti ter pregled in potrditev zapisnika 4. redne seje Občinskega sveta Občine 

Gorišnica 

 
Prisotni so bili vsi člani občinskega sveta, zato je po 18. členu Statuta Občine Gorišnica in 46. členu Poslovnika 
Občinskega sveta Občine Gorišnica sklepčnost zagotovljena. 
Na seji so bili prisotni tudi direktor OU Občine Gorišnica, g. Matevž Cestnik, predstavnika Komunalnega podjetja 
Ptuj d.d., g. Jernej Šoemen in ga. Valerija Merc ter g. Igor Belšak, Policijska postaja Gorišnica. 
 
Lista prisotnih je priloga k zapisniku. 
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Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica, so člani prejeli v gradivu z vabilom na sejo.  
 
Na zapisnik je podal pripombo g. Miran Černesl, ki je najprej pozdravil vse prisotne. Na prejšnji seji je prosil, da 
se ena dikcija navede v zapisnik, v zapisniku pa ni navedena.  
Povedal je (dobesedni zapis): «Da še enkrat citiram, ko so se pogovarjali ne o procentih dviga glede na elaborate 
ampak o znesku, ko je prosil župana, da on strne točke in je pač bilo povedano, da se te vse 4 točke, vsi 4 
elaborati povzročijo dvig nekje med/okrog 2,8 €, je rekel, da prosi, da gre v zapisnik, da se strinja s 3,5, nikakor 
pa ne več ali pa vsaj v višini letne inflacije, ki je bila lani 10,5 in tega ni v zapisniku.« 
 
Dobesedni zapis iz prejšnje, 4. redne seje OS: 
Miran Černesl: «Lep pozdrav tudi iz moje strani. Glejte jaz nimam toliko nekih vprašanj, rad pa bi eno zavezo. 
Mislim, da vsi naši občani, se mogoče ne zavedajo, kaj je to elaborat, pa kaj je to podražitve, pa to,.. Jaz samo 
hočem eno trdno zavezo ali pa eno vprašanje – povprečno gospodinjstvo v naši občini je zdaj po izračunih, ti ki 
so bili predstavljeni, bi torej vse te podražitve prinesle stroškovno tam od 3 € čez palec. To drži?« 
 
Župan, g. Borut Kolar: «Ja.« 
 
Miran Černesl: »Torej hvala za odgovor, ker mislim, da pri 10,5 % stopnji inflacije, ki je bila v lanskem letu, pa pri 
vseh podražitvah, mislim, da 3 € ni zdaj taki hudi znesek, da ga ne bi mogli prenesti, če se vse draži. Ampak rad 
pa bi zavezo, pa da je to v zapisniku, da ne bo kakih nesoglasij, da ne bi iz 3 € pri taki porabi nastalo potem 50 
€.« 
 
Župan, g. Borut Kolar: »Ja, to se pogovarjamo o 10 m3 vode in 120 l kanti mešanih odpadkov, biološki niso tu 
poleg.« 
 
Miran Černesl:« To, kar ima povprečno gospodinjstvo?« 
 
Župan, g. Borut Kolar: «To je povprečno gospodinjstvo, rečmo, da je to podatek o povprečnem gospodinjstvu.« 
 
Drugih pripomb na zapisnik ni bilo, zato je bil sprejet naslednji 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/1 
Zapisnik 4. redne seje Občinskega sveta Občine Gorišnica se sprejme v predlagani obliki in vsebini z zgoraj 
navedeno pripombo oziroma zapisom. 
 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   nihče 
VZDRŽANIH: 0 članov občinskega sveta 

 
 

A2.) 
Trendi varnostnih pojavov na območju Občine Gorišnica za leto 2022 

 
Zgoraj navedene trende so prisotni prejeli v gradivu za sejo. Podrobneje jih je predstavil pomočnik načelnika 
Policijske postaje Gorišnica, g. Igor Belšak. 
 
G. Miran Černesl je vprašal g. Belšaka na kakšne načine se lahko zniža hitrost na cestah po občini, določeni 
odseki cest so pač takšni, kjer je tveganje za povzročanje nesreč malo večje, imamo tudi ustanove, kjer so 
starejši (npr. Muretinci Dom upokojencev). Prosi za predloge. 
 
G. Igor Belšak je pojasnil, da na lokalnih cestah in javnih poteh, torej cestah, za katere odgovarja občina oziroma 
jih vzdržuje, tudi občina ureja prometno signalizacijo. Na policijo lahko občani podajo pobude, lahko tudi 
kontaktirajo enoto v Gorišnici. Prav tako se lahko zadeve urejajo s Cestnim podjetjem Ptuj, ki ima koncesijo in so 
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tudi strokovnjaki na področju postavitve prometne signalizacije. Policija na območju občine ne zaznava nevarnih 
odsekov, da bi sami predlagali drugačno prometno signalizacijo. Vaščani sigurno zaznavajo težave in tako lahko 
tudi sami predlagajo npr. postavitev cestnih ovir, dvignjen prehod za pešce,… V kolikor je potrebno se lahko 
vključijo tudi policisti in podajo oceno tveganja. 
 
Župan, g. Borut Kolar, se je zahvalil g. Belšaku za podano poročilo. 
 
 

A3.) 
Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 

gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo v občinah 
A4.) 

Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanje komunalnih in  

padavinskih odpadnih voda – odvajanje odplak 
A5.) 

Obravnava Popravka Elaborata Komunalnega podjetja Ptuj d.d. o oblikovanju cen storitev obveznih 
gospodarskih javnih služb varstva okolja čiščenje komunalnih in  

padavinskih odpadnih voda – čiščenje odplak 

 
Zgoraj navedene popravke elaboratov so prisotni prejeli v gradivu za sejo..  
 
Župan, g. Borut Kolar, je predlagal, da se vsi trije elaborati obravnavajo skupaj. Prosil je predsednika Odbora za 
gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, g. Milka Štrucla, za seznanitev s predlogi sklepov iz 
odbora, nato pa bosta predstavnika Komunalnega podjetja Ptuj podala še obrazložitev popravkov elaboratov. 
 
Predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, g. Milko Štrucl, je prisotne 
seznanil s sprejetimi predlogi sklepov iz 2. redne seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe,  ki je bila dne 30.05.2023 in sicer: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni z Popravkom 
Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja oskrbe s pitno vodo 
Komunalnega podjetja Ptuj in predlagajo Občinskemu svetu, da se potrdi cena predlagana v popravku elaborata.  
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni z Popravkom 
Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja čiščenje komunalnih in 
padavinskih odpadnih voda – čiščenje odplak  Komunalnega podjetja Ptuj in predlagajo Občinskemu svetu, da se 
potrdi cena predlagana v popravku elaborata. 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni z Popravkom 
Elaborata o oblikovanju cen storitev obveznih gospodarskih javnih služb varstva okolja odvajanje komunalnih in 
padavinskih odpadnih voda – odvajanje odplak  Komunalnega podjetja Ptuj in predlagajo Občinskemu svetu, da 
se potrdi cena predlagana v popravku elaborata. 
 
Predstavnika Komunalnega podjetja Ptuj sta pojasnila, da je že ob potrditvi trenutno veljavnih elaboratov bilo 
obljubljeno, da, če bo Vlada Uredbo o določitvi cene električne energije podaljšala, bo tudi KP Ptuj popravil 
elaborate. Slednje je bilo izvedeno, elaborati so opravljeni po istem izračunu. Za mesec januar in februar je 
veljala še stara cena, kar pomeni, da je na trenutno veljavne stroške bila cena prenizka. To je vključeno v izračun 
nove cene. V mesecih marcu, aprilu in maju, pa je bila cena previsoka in tudi ta poračun je vključen v izračun 
nove cene. Nova cena je izračunana tudi na podlagi stroška električne energije, ker vlada t.i. kapico podaljšuje za 
celo leto. Vse navedeno vpliva torej na nižanje cene na 1,08, trenutno še velja 1,17, to pa pomeni na izračun 10 
m3 vode, približno 5,72 % znižanje, kar je 1,10 €. Vse ostale postavke v elaboratih so ostale nespremenjene in 
vsi izračuni so prikazani v elaboratih. Torej bistveno znižanje predstavlja strošek električne energije. 
V nadaljevanju je bila podana še obrazložitev elaboratov čiščenja in odvajanja odpadnih voda. Bistvo novega 
izračuna je torej nižanje stroška električne energije. Pri elaboratu čiščenja odpadnih voda pa je še en 
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pomembnejši faktor, ki vpliva na nižanje cene, to je strošek rednega odvoza dehidriranega odpadnega blata iz 
čistilnih naprav občine v čistilno napravo na Ptuj in od tam po dehidraciji prevzem tega blata s strani 
prevzemnika. Po približno enem letu je bil do konca izpeljan javni razpis za prevzem tega blata. Bilo je kar nekaj 
težav in zdaj so uspeli skleniti pogodbo za naslednja 4 leta in sicer po zelo ugodni ceni. Le to pa vpliva na nižanje 
cene čiščenja odpadnega blata, celo bolj kot strošek električne energije. Omrežnine ostanejo enake pri vseh treh 
elaboratih. Pri odvajanju je nižanje cene nekoliko nižje kot pri čiščenju, iz sedanjih 0,2984 €/m3 na 0,2813 €/m3, 
pri čiščenju pa iz sedaj veljavne cene 0,9688 € na 0,7896 €/m3. Za neko povprečno gospodinjstvo to pomeni s 
porabo vode 10 m3 na mesec, prihranek pri odvajanju za 0,1873 € in pri čiščenju 1,9623 €, kar vse skupaj pomeni 
mesečno 3,2 € na mesec.  
V nadaljevanju je bil podan s strani KP Ptuj še predlog sprejema oziroma potrditve cene s 1.6.2023. 
 
G. Miran Černesl je prosil predstavnika KP Ptuj za pojasnilo. Namreč v medijih se pojavlja ogromno informacij in 
ena izmed njih je tudi iz raziskave, da so cene na našem območju višje (več kot enkrat več) kot v šestih občinah – 
navedena prestolnica, Lendava,… Nadalje procentualno gledano – v prejšnjem elaboratu je bil dvig cene, zdaj pa 
se zaradi stroška el. energije, cena znižuje. Ima občutek, da je znižanje vseeno premajhno. 
 
G. Jernej Šoemen je pojasnil, da je bilo na seji MO Ptuj s strani enega izmed svetnikov izpostavljeno, da je na 
položnicah, kjer je vključena vodooskrba, odvajanje in čiščenje odpadnih voda, v MO Ptuj cena najvišja v 
primerjavi z ostalimi mestnimi občinami v Sloveniji. Samo primerjanje je zelo nehvaležna naloga. V bistvu bi s 
strani pristojnega ministrstva na državnem nivoju morali v skladu z Uredbo o oblikovanju cen komunalnih storitev 
s strani države biti pripravljeni redno vsako leto izdelovati primerjalne tabele za območja, ki so primerljiva, pa žal 
tega ne počnejo. Enkrat v začetku veljavnosti navedene uredbe je bila primerjava narejena, kasneje pa ne več. 
Ravno zaradi tega, ker je izredno težko izbrati oziroma določiti občine, ki so res primerljive. Drugo, kar ga je pri tej 
primerjavi motilo je, da se je primerjal skupni znesek položnice, pri kateri pa je vedno obračunana tako omrežnina 
kot cena izvajanja storitev. Omrežnina dejansko nima pri ceni izvajanja storitve nobene veze. V bistvu je to 
omrežnina, ki je v vsaki občini določena na podlagi znanih vrednosti infrastrukture in na to nima komunalno 
podjetje nobenega vpliva in tukaj lahko prihaja do velikih razlik od občin, ki potem takšno primerjavo malo 
zameglijo. Na seji MO sami teh primerjalnih tabel niso videli, kasneje so bile objavljene na družbenih omrežjih. In 
šele takrat so videli, kateri podatki so zajeti. Pri pregledu je bilo ugotovljeno, da v tabeli ni vseh mestnih občin – 
tistih, ki imajo višjo ceno kot MO Ptuj – Maribor, Nova Gorica in Murska Sobota. So pa bile dodane nekatere 
druge občine, ki pa so imele vse nižje cene kot MO Ptuj. Poskušali so pripraviti tabelo s podatki na območju 
severovzhodne Slovenije, da bi lahko predstavili druge podatke, ki pa kažejo povsem drugačno sliko. Tako, da je 
pri pripravi teh tabel treba biti pazljiv, res primerjati primerljiva območja. Te primerjave so lahko včasih res 
zavajujoče. Kar se pa tiče stroška električne energije – res je občutek, da je tudi to znižanje prenizko, vendar je ta 
uredba, ki omejuje ceno za mikro, srednja in mala podjetja, kamor spada tudi KP Ptuj in katere veljavnost se je 
podaljšala tudi v drugo polovico leta, to ravno zdaj poskušajo v tej kalkulaciji vključiti in na podlagi tega znižujejo 
ceno. Je pa v osnovi ta uredba pripravljena precej zvito in ne pomeni to v vsakem primeru znižanja cene 
električne energije, ampak se dela primerjavo med konkretnim obdobjem (npr. junij letos, junij lani). In v nobenem 
primeru se ne upošteva nizka cena, to je ta znižana cena po uredbi za celotno količino električne energije, ampak 
samo za 90 %, 10 % pa se v vsakem primeru obračuna po ceni, ki jo ima podjetje od dobavitelja električne 
energije. V primerjavi z junijem lansko leto, lahko pride do tega, da če je bila junija lani poraba el. energije 
manjša, letos junija pa večja, potem po KP Ptuj 90 % lansko letne porabe imelo po nizki ceni, lahko pa se zgodi, 
da kar 50 % ali celo več porabljene v letošnjem letu, pa po višji ceni – ali obratno. Natančno prognoziranje kakšen 
bo strošek do konca leta, ni mogoče, ker je vse odvisno od zunanjih faktorjev oziroma dejavnikov. 
 
G. Miran Černesl: torej tabele so pripravljene malo nerodno, o istovetnosti podatkov pa ni dvoma? 
 
G. Jernej Šoemen: podatki v tabelah so pravilni. Cene v Občini Gorišnica so za čiščenje odpadnih voda celo nižje 
kot v MO Ptuj, pri odvajanju pa nekoliko višje. Torej Gorišnica ne izstopa navzgor napram ostalim. 
 
G. Miran Černesl: ljudi ne zanimajo odstopanja gor oziroma dol, zanima jih koliko so plačali prej in koliko bodo 
zdaj, ne zanimajo jih elaborati, popravki elaboratov, zanima jih koliko višji strošek bo to za njih v času draginje. Po 
drugi strani pa dobi vprašanje npr. da, kot je bilo tudi v medijih navedeno, dve storitvi prinašata minus 
komunalnemu podjetju, nekatere pa plus in poslovna bilanca, ki je bila prikazana, tudi kaže, da KP Ptuj kar lepo 
posluje, po drugi strani pa se našim občanom dvigujejo cene, višajo položnice, pa še na koncu koncev še jim gre 
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občina na roko, da se jim subvencionira omrežnina, da se na nek način oblaži vse skupaj. Pa še plus tega smo 
vsaj del lastniki komunale. Če bi se dalo kaj v tej smeri razmisliti. 
 
G. Jernej Šoemen: v podjetju se vodijo vsi stroški, prihodki po dejavnostih in po posameznih občinah. Se strinja, 
da je podjetje dejansko poslovalo dobro v letu 2022. Iz letnega poslovnega poročila se vidi (poročilo je revidirano 
in objavljeno, tudi javno dostopno) po posameznih enotah kakšni so rezultati in tukaj nekih prelivanj iz dejavnosti 
na dejavnosti ne sme biti. Tako, da naša naloga je, da smo v vsaki dejavnosti nekje blizu 0, razen na tržni 
dejavnosti (dela pridobljena na trgu po posebnih pogodbah, ki niso sestavni del javne službe). 
 
Župan, g. Borut Kolar, je prisotnim pojasnil še, da subvencija omrežnine ostaja, kot je bila sprejeta na prejšnji seji. 
V nadaljevanju je dal na glasovanje predloge sklepov Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe. 
 

Po razpravi in glasovanju prisotnih članov Občinskega sveta Občine Gorišnica, je bil sprejet naslednji 
SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/2 
Občinski svet Občine Gorišnica daje izvajalcu  javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo soglasje k 
spremembi cene storitve obvezne gospodarske javne službe varstva okolja za oskrbo s pitno vodo v Občini 
Gorišnica in sicer: 
- za ceno omrežnine 5,2228 €/mesec za faktor omrežnine 1 
- za ceno opravljenih storitev 1,0817 €/m3 
Cene so brez davka na dodano vrednost in se začnejo uporabljati s 1.6.2023. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽANIH:       0 članov občinskega sveta 

 

Po razpravi in glasovanju prisotnih članov Občinskega sveta Občine Gorišnica, je bil sprejet naslednji 
SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/3 
Občinski svet Občine Gorišnica daje izvajalcu službe varstva okolja odvajanje odplak in čiščenje komunalne in 
padavinske vode na območju Občine Gorišnica soglasje k spremembi cen in sicer: 
za storitev čiščenja komunalne odpadne in padavinske vode: 
- za ceno omrežnine 3,2307 €/mesec za faktor omrežnine 1 
- za ceno opravljenih storitev 0,7896 €/m3 
Cene so brez davka na dodano vrednost in se začnejo uporabljati s 1.6.2023. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽANIH:       0 članov občinskega sveta 

 

Po razpravi in glasovanju prisotnih članov Občinskega sveta Občine Gorišnica, je bil sprejet naslednji 
SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/4 
Občinski svet Občine Gorišnica daje izvajalcu službe varstva okolja odvajanje odplak in čiščenje komunalne in 
padavinske vode na območju Občine Gorišnica soglasje k spremembi cen in sicer: 
storitev odvajanja komunalne odpadne in padavinske vode: 
- za ceno omrežnine 11,3106 €/mesec za faktor omrežnine 1 
- za ceno opravljenih storitev 2.2813 €/m3 
Cene so brez davka na dodano vrednost in se začnejo uporabljati s 1.6.2023. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽANIH:       0 članov občinskega sveta 

 
Župan, g. Borut Kolar se je predstavnikoma KP Ptuj, zahvalil za prisotnost na seji in podane obrazložitve. G. 
Miran Černesl je predstavnika KP Ptuj na odhodu povprašal ali je res, da je bil nabavljen tovornjak za odvoz 
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smeti v Celje. Odgovorila sta, da ne pokrivata področja odvoza odpadkov in da nista pravi naslov za podajanje 
teh informacij ter zapustila sejo. 
 
 

A6.)  
Odlok o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v 

Občinskem prostorskem načrtu Občine Gorišnica 

 
Zgoraj navedeni odlok so prisotni prejeli v gradivu za sejo. 
 
V nadaljevanju je predsednik Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami, g. Peter 
Bezjak, prisotne seznanil s sprejetim predlogom sklepa na 2. redni seji, ki je bila dne 25.05.2023, in sicer: 
 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami so bili seznanjeni z  Odlokom o 
določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Gorišnica. 
Člani Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami so soglasno sklenili, da je Odlok o 
določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za spremembo namenske rabe prostora v Občinskem 
prostorskem načrtu Občine Gorišnica primeren za nadaljnjo obravnavo na Občinskem svetu Občine Gorišnica.  
 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami so bili seznanjeni z Obvestilom o 
zbiranju pobud za spremembo Občinskega prostorskega načrta Občine Gorišnica – SDOPN2. 
Člani Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami predlagajo, da Občinski svet Občine 
Gorišnica Obvestilo o zbiranju pobud za spremembo Občinskega prostorskega načrta Občine Gorišnica – 
SDOPN2 dopolni z ustreznim rokom zbiranja pobud, od 01. 07. 2023 do 31. 10. 2023, in kot tako javno objavi z 
vsemi potrebnimi obrazci. 
 
Župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je potrebno začeti s postopkom zbiranja pobud za spremembo OPN, kar je 
pomembno za občino, da se lahko razvija, da se lahko gradi,…. Je pa torej pri postopku ena novost, to je plačilo 
takse za pobude, kar je praksa tudi v vseh ostalih občinah. Taksa je v bistvu na nek način varovalo, da ne bo 
veliko takih vlog, za katere se že na začetku ve, da ne bodo ugodno rešene in ki na nek način tudi zavlečejo sam 
postopek sprejema OPN. Apelira na svetnike, da pravilno obveščajo občane v zvezi s pobudami in samim 
postopkom sprejema sprememb OPN. Še posebej poudari, da plačilo takse ne pomeni pozitivno rešene pobude 
za spremembo OPN. 
 
Razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje oba predloga sklepa.  
 
Po glasovanju prisotnih članov Občinskega sveta Občine Gorišnica, je bil sprejet naslednji sklep: 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/5 
Občinski svet Občine Gorišnica je sprejel Odlok o določitvi takse za obravnavanje zasebnih pobud za 
spremembo namenske rabe prostora v Občinskem prostorskem načrtu Občine Gorišnica v predlagani obliki in 
vsebini. 
Obvestilo o zbiranju pobud za spremembo Občinskega prostorskega načrta Občine Gorišnica – SDOPN2 se 
dopolni z ustreznim rokom zbiranja pobud, od 01. 07. 2023 do 31. 10. 2023, in kot tako javno objavi z vsemi 
potrebnimi obrazci 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 

 
 
 

A7.)  
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Obravnava osnutka Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica 

 
Zgoraj navedeni osnutek so prisotni prejeli v gradivu za sejo.  
 
V nadaljevanju je predsednik Statutarno pravne komisije, g. Matej Munda, prisotne seznanil s sprejetim 
predlogom sklepa na  2. redni seji Statutarno pravne komisije, ki je bila dne 24.05.2023 in sicer 
 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Statutarno pravne komisije so se seznanili z osnutkom Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica. 
Občinskemu svetu Občine Gorišnica se predlaga sprejem Poslovnika Občinskega sveta Občine Gorišnica, ki je 
tudi pravno formalno usklajen. 
 
Župan, g. Borut Kolar, je prisotnim pojasnil, da je poslovnik, ki je v gradivu, že bil obravnavan na občinskem svetu 
nekaj let nazaj in ni bil sprejet. Osnutek v gradivu je usklajen z zakonodajo in prosi prisotne za pripombe ali 
predloge. 
 
Razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa.  
 
Po glasovanju je bil sprejet 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/6 
Občinski svet Občine Gorišnica je sprejel Poslovnik Občinskega sveta Občine Gorišnica v predlagani obliki in 
vsebini. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 

 
 

A8.)  
Obravnava Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav in internih hišnih črpališč na 

območju Občine Gorišnica 

 
Zgoraj navedeni pravilnik so prisotni dobili v gradivu za sejo. 
 
V nadaljevanju je predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, g. Milko 
Štrucl, je prisotne seznanil s sprejetim predlogom sklepa iz 2. redne seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja 
in gospodarske javne službe,  ki je bila dne 30.05.2023 in sicer: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni z osnutkom 
Pravilnika o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav in internih hišnih črpališč na območju Občine 
Gorišnica in predlagajo Občinskemu svetu, da se pravilnik sprejme ob sofinanciranju 50 % zneska računa, 
vendar z najvišjim zneskom 2.000 eur. 
 
Župan, g. Borut Kolar, je pojasnil, da se je pravilnik pripravil takoj, ko je občina prejela informacijo, da ne bo več 
mogoče pridobiti sofinanciranja s sredstvi EU za območja občine (država je določila območja), kjer še kanalizacija 
ni zgrajena (Tibolci, Zamušani). Pošteno je, da s tem pravilnikom tudi vaščanom tega dela občine omogočimo 
izvedbo malih čistilnih naprav za ureditev kanalizacije v objektih. 
Razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa.  
 
Po glasovanju je bil sprejet 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/7 
Občinski svet Občine Gorišnica je potrdil Pravilnik o sofinanciranju malih komunalnih čistilnih naprav in internih 
hišnih črpališč na območju Občine Gorišnica v predlagani obliki in vsebini. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 

mailto:obcina@gorisnica.eu
http://www.gorisnica./


 

Občina Gorišnica, Gorišnica 83 a, 2272 Gorišnica 
e-mail: obcina@gorisnica.si, spletna stran http://www.gorisnica.si  

tel. 02 743 11 10 

8 

ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 

 
 

A9.)  
Obravnava Diipa »Zamenjava parketa in označitev igrišča v Športni dvorani Gorišnica« 

 
Prisotni so v gradivu za sejo prejeli izvleček iz zgoraj navedenega Diipa.  
 
V nadaljevanju je predsednik Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe, g. Milko 
Štrucl, prisotne seznanil s sprejetim predlogom sklepa iz 2. redne seje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in 
gospodarske javne službe,  ki je bila dne 30.05.2023 in sicer: 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe so bili seznanjeni z Povzetkom DIIP-a 
za obnovo parketa v športni dvorani in predlagajo Občinskemu svetu, da se DIIP potrdi. 
 
Dodatno obrazložitev je podal župan, g. Borut Kolar, ki je pojasnil, da je objavljen Javni razpis za rekonstrukcijo 
športnih dvoran in občina se bo na ta JR prijavila, zato se pripravlja vsa ta dokumentacija. Zamenjal bi se parket v 
telovadnici, naknadno pa smo izvedeli, da obstaja tudi možnost zamenjave prezračevanja. Predlaga, da se Diip 
potrdi za zamenjavo parketa in rekonstrukcijo prezračevanja. 
 
Razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa.  
 
Po glasovanju je bil sprejet 
 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/8 
Občinski svet Občine Gorišnica je potrdil Diip »Zamenjava parketa, označitev igrišča in rekonstrukcija 
prezračevanja v Športni dvorani Gorišnica«. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 

 
 

A10.)  
Program prireditev ob 28. občinskem prazniku Občine Gorišnica 

 
Predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, g. Evgen Muhič, je prisotne seznanil 
s sprejetim predlogom sklepa iz 2. redne seje,  ki je bila dne 30.05.2023 in sicer: 
 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti predlagajo Občinskemu svetu, da se 
pripravi podoben program, kot pretekla leta z možnostjo dopolnitve.  
 
Župan, g. Borut Kolar je prisotne seznanil s Poletnim programom prireditev. V programu še ni zapisano, da je 
9.7.2023 Srečanje starejših občanov v Gasilsko vaškem domu Gajevci – Placerovci. 
 
Razprave v zvezi s to točko dnevnega reda ni bilo, zato je župan dal na glasovanje predlog sklepa.  
 
Po glasovanju je bil sprejet 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/9 
Občinski svet Občine Gorišnica je potrdil Poletni program prireditev. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
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A11.)  
Potrditev predlogov za podelitev občinskih priznanj 

 
V gradivu so prisotni dobili vse predloge za podelitev občinskih priznanj. 
 
Predsednik Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti, g. Evgen Muhič, je prisotne seznanil 
s sprejetim predlogom sklepa iz 2. redne seje,  ki je bila dne 30.05.2023 in sicer: 
 
PREDLOG SKLEPA 
Člani Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti predlagajo Občinskemu svetu, da se naziv 
častni občan Občine Gorišnica podeli g. Zdravku Roškar, plaketa Občine Gorišnica pa g. Stanislavu Rižnar.  
 
Župan, g. Borut Kolar, je prisotne seznanil, da je na razpis prispel en predlog za častnega občana in dva predloga 
za plaketo. 
 
G. Peter Bezjak: kot je že župan omenil, sta za plaketo prispela dva predloga. Odbor se je odločil, da se plaketa 
podeli g. Rižnarju. Meni, da je predlog KD Odpev Mala vas še kako na mestu, saj je g. Konrad Kostanjevec bil in 
je še vedno zelo aktiven na družbeno kulturnem področju naše občine, s svojim triom Veternica predstavlja 
slovensko ljudsko izročilo tako v naši občini, po celi Sloveniji in tudi izven meja države. Zato predlaga, da se mu 
ob letošnjem občinskem prazniku podeli listina Občine Gorišnica in da se o tem v nadaljevanju tudi glasuje. 
 
G. Miran Černesl: sopodpisnik (oz. predlagatelj) na predlogu za g. Kostanjevca je tudi VO Muretinci. Vedno pravi, 
da naj štejejo dejanja in tisto kar kdo naredi. Ampak samo taka tipična zavest nas Slovencev je pač tako, da 
nekaterih stvari ne cenimo tako dolgo, da ko jih izgubimo – ko izgubimo, šele takrat se zavemo koliko in kaj smo 
imeli med nami. Imamo strokovnjake na gospodarstvu, kulturi, športu, raznih dejavnostih in res, če ne na 
drugačen način, jih podprimo vsaj moralno in smo njihov »suport«. Ti ljudje so res entuziast, na nek način 
zanesenjaki, ko vlagajo ogromno časa, truda, pa tudi na nek način nesejo dober glas izven meja naše občine pa 
tudi širše. Petrova utemeljitev je povsem na mestu in jo absolutno podpira. 
 
Župan, g. Borut Kolar, je pojasnil, da je škoda, da ni prišel predlog kot predlog za podelitev listine. 
 
Po razpravi je župan dal na glasovanje sklepe o podelitvi občinskih priznanj. 
Po glasovanju so bili sprejeti 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/11 
Naziv častni občan Občine Gorišnica se podeli g. Zdravku Roškarju. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   5 članov občinskega sveta 
PROTI:   6 članov občinskega sveta 

 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/12 
Plaketa Občine Gorišnica se podeli g. Stanislavu Rižnarju. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   10 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
VZDRŽAN: 1 član občinskega sveta 

 

SKLEP ŠT. 900 – 1/2022 – 5/13 
Listina Občine Gorišnica se podeli Ljudskemu godcu Konradu Kostanjevcu. 
Prisotnih:  11 članov občinskega sveta 
ZA:   11 članov občinskega sveta 
PROTI:   0 članov občinskega sveta 
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A12.)  
Predlogi in vprašanja 

 
Uvodoma je župan, g. Borut Kolar, pojasnil, da bo v bodoče na dnevnem redu tudi točka »Informacija župana« in 
to z namenom obveščanja občanov, ker ima občutek, da ne dobijo dovolj informacij o poteku dela na občinski 
upravi oziroma investicijah, menijo da se ni še nič naredilo,…. Dejstvo je, da je opravljeno veliko takega dela, ki ni 
vidno. Prisotne je seznanil z deli, ki so se izvedla: 

- objavljenih je bilo veliko razpisov (šport, kultura, druga društva, najemi prostorov,…) 
- naročeni so projekti za Vrtec Gorišnica, v kratkem bo sestanek z vsemi deležniki, ki vrtec na nek način 

potrebujejo – šola, vrtec, občina in projektantom, da se pomenijo kaj potrebujejo in kako načrtovati  
- nadaljujejo se dela v Tibolcih – kanalizacija in cesta, dodan je bil en odsek, zadeva se počasi zaključuje 
- v poplavah je bil zelo dosti na terenu, pregledal vse kritične točke, za nekatere stvari so že našli rešitve, 

kako jih urediti, prej jih morajo preveriti še pri strokovnih institucijah. 
Nadalje je prisotne seznanil, da lahko zdaj, ko je sprejet Poslovnik OS, imenuje podžupana in to sta: 

- Peter BEZJAK in 
- Gregor VISENJAK, ki si bosta delila sredstva, kakor tudi zadolžitve, o katerih se bo odločal sproti. 

Prisotnim je še enkrat predstavil potek pogovorov/dogodkov med župnijo in občino v zvezi sofinanciranje orgel in 
sicer se zadeva odvija že od 16.12.2022 – prvi dan, ko je bil na občini je dobil vlogo za donacijo za orgle v višini 
polovico zneska od investicije, kar znaša 201.000 €, od česar se odšteje 50.000 €, ki so bila nakazana v 
prejšnjem mandatu. Po prejemu vloge, si je pridobil pravno mnenje in sicer občina donacije kar tako ne more dati, 
saj je le to pravno sporno. Z g. župnikom se je sestal 3 x in skupaj sta iskala rešitev. Nato se je g. župnik 
26.1.2023 oglasil na občini in sam ga je seznanil, da je sofinanciranje orgel z dotacijo občine pravno sporno. Od 
g. župnika je želel pridobiti informacijo, koliko sredstev jim dejansko še manjka. Tega mu ni uspelo izvedeti. Nato 
je dal predlog, da občina odkupi zemljišče okrog starega igrišča (parc. št. 400/1, k.o. Gorišnica, v naravi gozd). G. 
župnik se je v prvi fazi s tem strinjal in sta se dogovorila za ceno 50.000 €. Zemljišče bi sicer preplačali ampak pa 
bi le to bila pomoč k reševanju problema financiranja orgel. Nato je predlagal še odkup parc. št. 401/2, k.o. 
Gorišnica, vse skupaj za 60.000,00 €. G. župnik se je s tem strinjal, dala sta si roki, še enkrat ga je vprašal, če je 
to vse kar potrebujejo, če je potrebno kaj prej nakazati. G. župnik je odgovoril, da je to vse in da se sredstva 
lahko nakažejo, ko bo postopek prodaje zaključen. 24.2.2023 se je župnik ponovno oglasil na občini in povedal, 
da je kljub načrtovanemu prispevku občine, premalo sredstev. Spet sta iskala rešitev. Predlagal je, da bi se 
odmeril še del gozda in je dobil občutek, da g. župnik tega ne želi prodati. Zadevo sta zaključila in se odločila, da 
se bodo o tem še pogovarjali. 22.3.2023 se je na občini oglasil Župnijski svet, ki je zavzel stališče, da vse, kar sta 
bila z g. župnikom dogovorjena, ne velja, da občina pač ta denar cerkvi bo dala kakor ve in zna. Žal kultura 
dialoga ni bila na takšnem nivoju kot bi se od članov pričakovala. Zavzeli so stališče, da cerkev teh zemljišč ne 
želi prodati. Prosil jih je za predlog, kako bi zadevo uredili. Ampak žal niso hoteli sodelovati, ker so že zavzeli 
stališče, da občina pač ta sredstva mora nakazati. Na koncu je bila zadeva tako daleč, da se niso nič dogovorili in 
nato so poslali dopis, v katerem je pisalo, da za ti dve zemljišči zahtevajo 100.000  €. Občina je odgovorila in 
predlagala odkup ceste na pokopališče, del gozda za nadaljevanje ceste okrog pokopališča, del pokopališča in 
prej omenjeni parceli za 115.000 €, občina bi pokrila tudi vse stroške – geodetsko odmero, stroške postopka 
prodaje. Na koncu so dali odgovor, v katerem niso niti omenjali predloga občine, ampak, da bodo zemljišči dali na 
oglasno desko in prodali najboljšemu ponudniku. Zgodba z najboljšim ponudnikom je sicer dobra. Če je nekdo 
pripravljen za ti zemljišči plačati 100.000 € in s tem reši problem financiranja orgel - občina sicer teh zemljišč tako 
nujno ne potrebuje in če se nekomu zdi nakup kmetijskega zemljišča v centru Gorišnice dobra naložba, je tudi to 
razumljivo. Postopek prodaje se je torej izvedel, med tem pa je na spletni strani župnije prebral zapis, da je še 
vedno premalo sredstev za orgle – še vedno manjka 40.000 €. Na koncu se pripisuje krivda županu, ki se je 
dejansko pol leta trudil pomagati, tudi svetniki ste bili mnenja, da se financiranje orgel reši. Pojasni, da se je kljub 
vsemu dogajanju še vedno pripravljen pogovarjati, pomagati. Vendar na način, da se pogovarjajo, ne pa 
izsiljujejo. In upa, da se bo zadeva kmalu zaključila. 
 
G. Denis Kolarič: prosi za informacijo ali se ureja kaj v zvezi s poplavami na Forminu, čiščenjem Pesnice, ostalih 
vodotokov, saj so poplave Forminčane zelo prizadele in bi se v kratkem moralo le to urediti. Prav tako je prisotne 
seznanil, da starejši vaščani govorijo, da se je vodostaj reke dvignil cca za 1 m. 
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Župan, g. Borut Kolar: je pojasnil, da je v sredo imel sestanek s predstavniki Direkcije za vode in Direkcija za reko 
Dravo. Pomenili so se o možnostih pomoči z njihove strani. Dejstvo je, da vse te stvari potekajo zelo počasi, 
vedno se pripravljajo načrti za naslednje leto in tudi sredstev imajo zelo malo. Nato so si kritične točke pogledali 
še na terenu. Danes je opazil, da je očiščena že »Ribja pot«, v tej fazi še lahko očistijo le škodo, ki so jo naredile 
poplave (npr. nanos gramoza). Kar pa zadeva predlog vaščanov, da bi se poglobila struga, pa so pojasnili, da le 
to ni izvedljivo, ker je niveleta struge tam, kjer je in je ne moreš poglabljati. Torej direkcija je seznanjena s 
problematiko Pesnice in obljubili so, da bodo dali nekatera dela v njihov program, verjetno za naslednje leto. Kar 
pa zadeva čiščenje potokov pa je zadeva tudi problematična – narediti je potrebno študije za vzdrževanje, 
sanacijo, na direkciji so pripravljeni pomagati in tudi bodo. Potok, ki poteka čez Malo vas proti in elektrarni in 
naprej bodo dali v program naslednje leto in takrat bo tudi očiščen (prisotne seznani, da so ga zdaj po pomoti 
pokosili, zakonsko je košnja dovoljena po 1.8.). Prav tako so se seznanili s problematiko potoka na Forminu, 
potoka občina ne sme čistiti. Edina opcija je, da si ga vaščani sami in je dosti manjša možnost, da bo kdo koga 
prijavil. Občina nima problema zagotoviti sredstev za čiščenje potoka, problem je, ker ne sme in če kdo prijavi, še 
bi morala plačati kazen. Z direkcije so predlagali, da se zadeve lotimo v skladu z zakonodajo. 
 
G. Bojan Vozlič: neurje 16.5.2023 je močno prizadelo tudi Zamušane in se ne bi poglabljal v vse, kar so delali 
gasilci in kako so reševali težave, porabili so preko 370 prostovoljnega dela in tudi dežurstva s črpanjem (2 kleti) 
zaradi povečanega dviga podtalnice (podtalnica se izredno dviga). Nadalje je povedal, da se je ponovilo stanje iz 
leta 2018 – enako neurje in enake posledice. Ne razume, da je moralo miniti spet 5 let časa, da smo spet videli, 
da v petih letih nismo naredili čisto nič. Čakamo samo na to, da ko pride neurje, da se zberemo gasilci in vaščani, 
da rešujemo, kar se rešiti da. Lokalno skupnost pa za to ni naredila nič oziroma zelo malo. Zahvaljuje se županu, 
da je prišel v Zamušane med samim neurjem, da je videl kaj se dogaja ter da si je z vaškim odborom pogledal 
situacijo v vasi. Dejstvo je, da bo potrebno zadeve sanirati in prosi svetnike za podporo, da se zadeve enkrat 
rešijo, saj se glede na razmere in napovedi, le to lahko hitro ponovi. 
 
Župan, g. Borut Kolar je pojasnil, da je s tem namenom bil na terenu, da vidi kje in zakaj se pojavljajo problemi in 
da vidi kje je dejansko izvor vse te vode in kam se skoncentrira. Ta teden so se začeli kopati jarki po Zamušanih, 
potem so pa na vrsti Tibolci in naprej. Je mnenja, da je potrebno reševati stvari od Pesnice navzgor. Prav tako se 
je na sklad kmetijskih zemljišč pozanimal ali imajo možnost pokositi melioracijske jarke. Pojasnil jim je naše 
težave, dali nas bodo na prioritetno listo, vendar tudi ne smejo kositi pred 1.8.. Če bo potrebno čiščenje, jih bo 
očistila občina na svoje stroške. Poskušali bodo stvari reševati postopoma in zahvala gasilcem za pomoč, ker bi v 
nasprotnem primeru bilo še več škode. 
 
Ga. Anja Pignar: meni, da je neurje najbolj prizadelo obrobje občine, višinski del, torej Zamušane in Tibolce. 
Glede na to, da se 9.9.2023 odvija tek na Čoklečovo goro, prosi, da se cesta, ki vodi do gore čimprej pregleda, 
ker bi naj tudi bila poškodovana v neurju. Prosi za informacijo v zvezi z jarkom od nadvoza do prehoda ob 
železniški progi – če je že kaj več znanega in ali ga bodo poglobili? 
 
Župan, g. Borut Kolar: jarek je v lasti RS (sklada) in oni ga bodo očistili (pokosili), poglabljanje ni v njihovem 
planu, vendar ne prej kot po 1.8.. Če ga bo potrebno poglobiti, bo ga občina. Cesto v Tibolcih si bo pogledal. 
 
G. Boštjan Kolar: omenjeno je bilo, da je bil izbran izvajalec za projektiranje vrtca, kar pozdravlja, ker je vrtec 
nujno potreben in ga zanima ali se je že kaj odločal tudi o izboru izvajalca za projektiranje Vaško gasilskega 
doma Gorišnica? 
 
Župan, g. Borut Kolar: čakal je na potek dogodkov v zvezi z zemljišči starega igrišča, ki je v bistvu zdaj končana. 
Začele se bodo zbirati ponudbe za izbiro izvajalca za projektiranje, naročil se bo geodetski posnetek in verjame, 
da bo do konec leta navedeno izvedeno. 
 
G. Evgen Muhič: dogovarjali so se za postavitev cestnega ogleda na cesti iz Zagojič pri križu. Je realizirano? 
Potrebno bi bilo tudi urediti vegetacijo. 
 
Župan, g. Borut Kolar: občina lahko v pregled pošlje inšpekcijo SOU, ki si opravi ogled na terenu in ugotovi stanje 
ter odredi npr. odstranitev vegetacije. Vsak pa lahko zadevo poslika in pošlje na občino, občina pa potem 
posreduje naprej. Za ogledalo pa se bodo dogovorili s CP Ptuj. 
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G. Milko Štrucl: prosi župana za informacije v zvezi s financiranjem društev – na kakšen način bo potekalo po 
novem in sofinanciranje projektov v gasilskih/vaških domovih (npr. kuhinja v gasilko vaškem domu Zagojiči in 
elektrarna na Forminu). 
 
Župan, g. Borut Kolar: objavljen je bil javni razpis za vsa ostala društva, rok za oddajo vlog je bil kasneje še 
podaljšan. Meni, da je potrebno društva in člane, ki delujejo v društvih in so aktivni ter sodelujejo na raznih 
prireditvah, izvajajo razne aktivnosti,… sponzorirati. V zvezi s financiranje projektov v vaško gasilskih domovih, se 
je pogovarjal tudi z vodstvom GZ, da vse, kar je dodana vrednost domov, financira občina v višini 50 %. 
 
G. Bojan Vozlič: prisotnim pojasni, da je bil sam močno vpet v situacijo z orglami in si je tudi z drugimi prizadeval 
zadevo uspešno izpeljati do konca. Žal le to ni uspelo. Želi, da občani izvedo, da smo si eni svetniki pač bolj 
prizadevali za rešitev te težave, kot drugi. Na koncu je bila predlagano, da bi se za ta zemljišča namenilo 60.000 
€, ki jih je zdaj pač kupil nekdo drug in da občina da 40.000 € dotacije. Za ta dogovor so se skoraj vsi svetniki 
strinjali, nakar so prejeli s strani župana in direktorja OU, da občina ne sme financirati župnije. Prav je, da občani 
za to vedo, da so si svetniki prizadevali najti rešitev, žal pa za takšen način financiranja župnije ni zakonske 
podlage, čeprav je zdaj v dopisu zapisano, da bi lahko sofinancirali kulturni spomenik, župan pravi, da 
ne…..Pomembno je, da so vaščani s tem seznanjeni. Med drugim je povedal še, da mu je zelo žal, da ni občina 
kupila tega zemljišča. 
 
Župan, g. Borut Kolar: občina je župniji ponudila 115.000 €, pa niso bili zainteresirani. Tudi, ko je občina pridobila 
pravno mnenje, da ne sme financirati župnije, je bila ponujena rešitev kako pomagati. Vsi prisotni so bili za to, da 
se problem reši. 
 
G. Miran Černesl: se strinja z g. Vozličem, eni smo si bolj prizadevali za rešitev problema, eni manj, eni niso našli 
pravega dialoga, rezultat je takšen kot je, ki ga ne moremo bistveno spremeniti. Upamo lahko, da bomo na 
kakšnih drugih preizkušnjah, ki na nas čakajo, odreagirali drugače. 
V nadaljevanju je povedal, da je na 4. seji postavil enako vprašanje, odgovora še ni dobil. Ste se župani na 
konzorciju županova kaj povezali v zvezi s poplavami in pridobivanja evropskih sredstev za proti poplavno 
varnost (regija od Ptuja do Središča ob Dravi). Zdaj smo videli, da nas ne ogroža le reka Drava ampak tudi 
Pesnica. Prosi za informacijo ali se dela kaj na pridobitvi teh sredstev za našo občino. 
 
Župan, g. Borut Kolar: odgovor je bil podan in sicer, da reke Drave ni v tem razpisu oziroma poplavnem območju 
in zato občina ne more pridobiti teh sredstev – torej v tej perspektivi reka Drava ni zajeta. Župani so povezani, 
sodelujejo in se trudijo vsi skupaj, ker samo s povezovanjem lahko kaj dosežeš. Za Pesnico bo preveril. 
 
Nadalje prisotne seznani, da naslednji teden čez občino poteka kolesarska dirka in ga zanima ali bomo občino 
reklamirali, bo dana kakšna pobuda našim obrtnikom, da se bi vključili v to zadevo, da bi mogoče obvestili 
občane,.. 
Res je, da imajo svetniki in župan kolegije in da se določene stvari zmenijo ampak ga zelo zmoti, če se vse 
zmenijo, da potem nekatere stvari mora izvedeti iz medijev. Prosi svetnike za potrditev navedenega, npr. iz 
medijev (Tednik) je izvedel za odškodnino Elesa, ki se je delila med občine – kakšne zneske so dobile občine. 
Hvala bogu, da je občina dobila 82.000 €, vendar bi svetniki morali biti seznanjeni s tem. Občinski svet je najvišji 
organ občine in če OS z določenimi informacijami ni seznanjen, je zelo žalostno. Velikokrat ga zmoti tudi ego, da 
se je nekdo nekaj odločil – ne more se odločiti! Določenih stvari pač ne, nekatere zadeve mora le sprovesti….  
Na koncu je župana pozval, da se v imenu občine oziroma občinskega sveta javno  opraviči vsem občanom za 
na prejšnji seji predstavljen napačen podatek mesečne podražitve položnic. Prav je, da če je javna oseba, da za 
napako prevzame krivdo in se opraviči, tudi če je bil zaveden. 
 
Župan, g. Borut Kolar: kolesarska dirka se oglašuje že kar nekaj časa, oglašuje jo tudi organizator. Vključevanje 
lokalnih gospodarstvenikov – organizacija in izvedba ni tako enostavno, če pa kdo želi, si plakat lahko postavi. 
Kolegij v povprečju traja cca 3 ure, vedno si pripravi točke, s katerimi bo seznanil svetnike, za Eles se žal ni 
pripravil. Konkretno sredstva Elesa se vidi v proračunu -  to je odškodnina, iz teh sredstev se bodo sanirali poljske 
ceste, ki so bile v času gradnje daljnovoda poškodovane. 
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Nadalje je pojasnil, da je res povedal napačno ceno podražitev odvoza smeti in prevzame krivdo za to. Dejstvo je, 
da se na Odboru za gospodarstvo o ceni niso pogovarjali, dokler je ni sam povedal, prav tako so vsi prejeli 
tabelo, v kateri  je bil podatek podražitve in niti en svetnik ga ni opozoril, da navaja napačen podatek prav tako 
KP Ptuj. Vsem, ki jim je bila strojena škoda, se opravičuje. Ko je ugotovil napako, je svetnike o tem obvestil in jih 
vprašal ali sprejem elaborata ustavi. Vsi so se zmenili, da le to ni potrebno, v kolikor ga potrdijo vse ostale občine  
 
Na koncu seje je župan vse prisotne povabil na prireditve v sklopu občinskega praznika, želi si, da se na čim več 
prireditvah srečajo. Prav tako je povabil vse občanke in občane. S čim večjo prisotnostjo bomo dali ljudem, ki se 
trudijo in organizirajo prireditve, potrditev, da dobro in v pravo smer delujejo. 
 
Druge razprave pod točko Predlogi in vprašanja ni bilo, zato se je župan, g. Borut Kolar, zahvalil za prisotnost in 
sodelovanje na seji ter sejo ob 18.50 uri zaključil. 
 
Zapisala:      
Aleksandra ŽURAN                                                                                                                                                                   
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